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Patrick Paap (voorzitter)   
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De MR heeft in het schooljaar 2023-2024 in totaal 6 keer vergaderd. Onderstaand zijn de data 
weergegeven. 

9 oktober 2023 

20 november 2023 

15 januari 2024 

4 maart 2024 

22 april 2024 

24 juni 2024 

 
Besproken items: 
 
Oktober 
We hebben in deze vergadering gesproken over trainingen voor MR-leden. Er zal gekeken worden 
naar iets op het financiële vlak. Verder gaan we aan de slag met ouderparticipatie. Idee is om tijdens 
een kwaliteitscafé/thema-uurtje waarin de stand van zaken rondom de school besproken wordt als 
MR te participeren.  Tevens zal er gekeken worden of de MR gekoppeld kan worden aan Kwieb zodat 
we daarin kunnen communiceren met de ouders.   
De schoolgids is inmiddels geüpdatet en zal door Patrick namens de MR ondertekend worden. Vanaf 
volgend jaar zouden de schooltijden mogen worden aangepast naar 14.00 uur. Naast dat dit met het 
team besproken wordt zal dit t.z.t. ook in de MR besproken worden.    
Aanstaande vrijdag, 13 oktober, is er een gesprek met Geert over de stand van zaken rondom de 
inspectie.    
19 oktober is er een gesprek op het hoofdkantoor. Dit zal eerst worden gedeeld met team. Wat wil 
de inspectie zien om van een onvoldoende naar voldoende te komen?    
Gynzy is leidend, maar hier zeker de montessori-materialen bij blijven gebruiken bij instructie en 
tijdens verwerking.  
  
Er zal voortaan op maandagen na schooltijd vergaderd worden.  

  
November 
In deze vergadering is er gesproken over de koppeling van de MR aan Kwieb. Dit blijkt ingewikkeld 
omdat het loopt via parnassys. Er is nu afgesproken dat de MR voor iedere vakantie een stukje 
aanlevert voor in de nieuwsbrief.   
Vanuit de directie kwamen de volgende punten ter sprake.   
- Voor de herfstvakantie heeft Ina een gesprek gehad met de inspectie. Het was een plezierig en 
positief gesprek. Het is mogelijk om van zeer zwak in één keer naar voldoende te gaan als het 
pedagogisch-didactisch klimaat en de uitstroomtoets voldoende zijn.   
- De voortgang gaat gestaag. We zijn nu zo'n 10 weken bezig en de inspectie komt eind mei. Hebben 
dus nog een behoorlijke periode om hiermee verder te gaan. Sfeer op school is wel echt verbeterd 
ten opzichte van vorig schooljaar. Kinderen raken steeds meer gewend aan het werken met gynzy.  
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- Het concept van het kwaliteitscafé van 15 november jl. was prima. Voor veel ouders prettig dat je 
de keuze had of je de hele avond aanwezig was of maar een deel. Opkomst was redelijk. Je kon in 
ieder geval je verhaal doen voor een groepje ouders, maar het had meer gekund. Hopelijk worden 
ouders die nu niet aanwezig waren enthousiast gemaakt door de anderen.   
In overleg met de AC is besloten dat de ouderbijdrage in maart wordt geïncasseerd.  
Peuter-/kleuterplein (binnen) wordt nu eindelijk gerealiseerd. Zo kan er veel meer samenwerking zijn 
en hopelijk ook meer doorstroom.  
 
Januari 2024 
In deze vergadering is er gesproken over de website. Met elkaar hebben we gekeken hoe het deel 
van de MR er op dit moment uitziet. Na iedere vergadering zal hier een samenvatting geplaatst 
worden voor de ouders, als deze online staat wordt dit via Kwieb even doorgegeven.  
Vanuit de directie kwamen de volgende punten ter sprake.  
- 7 februari studiedag: Ochtend gaat over avontuurlijk kosmisch met trainer. Middagdeel over de 
implementatie van het Montessori-onderwijs naast gynzy.   
- Het stukje burgerschap zal worden geïmplementeerd in het kosmisch onderwijs.   
- Iep-toetsen zijn begonnen. Doorstroomtoets is in februari. Deze moet voldoende zijn voor 
inspectie.   
- Er zijn weer gesprekken geweest over nieuwbouw van de school.   
- Hal bij kleuters en Peutertuin is aangepakt in de kerstvakantie. Nu kijken hoe de doorgaande lijn 
weer tot stand kan komen. Samen spelen/werken zowel binnen en buiten.  
Het veiligheidsplan moet worden aangepast. Er wordt eerst even gekeken of er vanuit kopwerk iets is 
voor alle scholen. Anders gaan we aan de slag met het up-to-date maken van het plan dat er nu ligt.   
 
Maart 
Sanne sluit vanuit het team aan bij de vergaderingen om te kijken of ze i.p.v. Wouter als 
personeelslid in de MR wil plaatsnemen.   
  
Vanuit de directie kwamen de volgende punten ter sprake.  
- Op 7 februari heeft het team een hele inspirerende studiedag gehad. Het ochtenddeel stond onder 
leiding van een trainer van AVE.IK en ging over de kosmische methode waarmee we nu thematisch 
werken. Eerst een stukje theorie en toen praktisch aan de slag met de nieuwe aangeschafte 
materialen. Het middagdeel ging over de inzet van het montessori-materiaal naast gynzy.   
- De doorstroomtoets is inmiddels geweest. Omdat deze eerder is afgenomen dan dat dit normaal 
zou zijn geweest mag je als school kiezen om hem wel of niet mee te laten tellen voor het driejarig 
gemiddelde. Dit is nog even afwachten maar speelt ook een rol voor het bezoek van de inspectie. Dit 
bezoek is verplaatst en wordt nu maandag 3 juni.   
  
Verder is er kort gesproken over de vrijwillige ouderbijdrage die in maart weer geïnd zal gaan 
worden. En staat het punt veiligheid standaard op de agenda. Er zijn de afgelopen periode geen 
noemenswaardige voorvallen geweest.   
 
April 
In de vergadering hebben we het kort gehad over onze website. Deze moet worden geüpdatet met 
onder andere nieuwe foto’s.   
Vanuit de directie kwamen de volgende punten ter sprake.  
- Toen we naar het gelijke dagen model gingen is er afgesproken dat we 3 schooljaren de 
schooltijden tot 14.15 uur zouden hebben en daarna terug naar 14.00 uur zouden gaan. Dit was 
noodzakelijk om het tekort aan totale schooluren over 8 jaar te compenseren. Komend schooljaar 
zetten we de laatste stap en zitten we definitief op 14.00 uur.   
- Op de studiedag van 15 april jl. hebben we het o.a. gehad over burgerschap. Hier gaat de inspectie 
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in juni ook zeker naar kijken. Wij hebben dit nu allemaal verwerkt in het rooster.   
- Er zijn al een hoop aanmeldingen voor nieuwe leerlingen voor volgend jaar binnengekomen. Dit 
betekent dat we zullen groeien in leerlingenaantal.  
- Wij hebben samen met de GRM en andere MR-en een gezamenlijke vergadering gehad. De 
vergadering vond plaats op de Wegwijzer in Middenmeer en was erg nuttig.   
Volgende vergadering is op 24 juni i.p.v. 22 mei. Hier komt onder andere de schoolgids aan bod.  
 
Juni 

We hebben in deze vergadering de evaluatie van het jaarplan en het jaarverslag besproken. Ook is 

het jaarplan voor schooljaar 2024-2025 doorgenomen. Speerpunten hierin zijn:   

• Verder implementeren van de methode Avontuurlijk Kosmisch;  

• de balans in het aanbod van Montessorimateriaal en Gynzy;   

• de eindresultaten; 

• alle leerkrachten zijn in het bezit van een Montessori diploma;  

• het pedagogisch en didactisch handelen en burgerschap. 

Op de startvergadering worden deze punten ook met het team besproken.  

   

Andere agendapunten waren het vakantierooster voor komend schooljaar, de formatie voor komend 

schooljaar en de vrijwillige ouderbijdrage. Helaas hebben nog niet alle ouders deze betaald.  

Verder zijn ook de specifieke MR zaken zoals het concept activiteitenplan, het concept jaarplan en 

concept jaarverslag van de MR besproken. De vergaderdata worden nog aan het activiteitenplan 

toegevoegd en de samenvatting van deze vergadering aan het jaarverslag, verder was alles compleet.  

   

Tot slot zijn er over het vaste agendapunt veiligheid gelukkig geen bijzonderheden te melden de 

afgelopen periode.   

Volgend schooljaar zijn de vergaderingen op dinsdagmiddag. De data hiervoor komen nog op de 

website te staan.   

 


